
 

 

Uchwała Nr XXXVIII/346/2021  

Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta 

z dnia 18 października 2021  
                                                                                                

w sprawie zwiększenia środków w budżecie Miasta Krakowa na utrzymanie zieleni w dzielnicy 

XVIII Nowa Huta. 

 
 Na podstawie § 3 pkt 3 lit. k uchwały nr XCIX/1512/14 Rady Miasta Krakowa z dnia 12 marca 2014 r. 

w sprawie organizacji i zakresu działania Dzielnicy XVIII Nowa Huta w Krakowie (t.j. Dz. U. Woj. Mał. z 2019 r. 

poz. 5480 ze zm.) Rada Dzielnicy XVIII Nowa Huta uchwala, co następuje: 

 

 

§ 1 

 

 Wnioskuje się o zwiększenie środków w budżecie Miasta Krakowa na bieżące 

utrzymanie zieleni w szczególności podwórek starej części dzielnicy XVIII Nowa Huta. 

 

§ 2 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

Przewodniczący                                                                                                       

Rady i Zarządu 

Dzielnicy XVIII Nowa Huta 

                                                                                                    

 

            Stanisław Moryc 

 

 

 

 

 

 

Uzasadnienie: 

Stara część dzielnicy XVIII Nowa Huta choć słynie z zieleni wymaga jej stałej pielęgnacji. 

Szczególnie jeśli chodzi o wewnętrzne kwartały i podwórka w których to zieleń szczególnie jest 

zaniedbana. Nasadzenia żywopłotów przeciągane są w czasie a ich punktowe obsadzenia jedynie 

zniekształcają chronioną parkiem kulturowym przestrzeń podwórek. Niebezpieczeństwem jest 

również brak badań dendrologicznych tych gatunków drzew, które obsadzone 70 lat temu dziś w 

granicach swojego wieku gatunkowego obumierają od środka stając się realnym zagrożeniem dla 

mieszkańców. Trawniki w wielu miejscach zacienione zanikły stając się klepiskami. Z drugiej 

strony zaniechana z koszenia trawy powodują przyrosty roślin odbiegające daleko od standardów 

i wymagań parku kulturowego. Suche obumarłe drzewa nadal stanowią w wielu miejscach 

zagrożenie mimo wielu wniosków i pism o ich usunięcie. Aktualna wysokość środków 

przeznaczona na bieżące utrzymanie zieleni jest niewystarczająca i wnioskujemy o ich 

diametralną podwyżkę. 
                                                                                                 

 


